
 

 

Geacht College van Gedeputeerde Staten, 

Overeenkomstig artikel 84 van het Reglement van Orde van Provinciale Staten stel ik u namens de 

D66 fractie de volgende vragen over het delen van informatie omtrent besluiten van Gedeputeerde 

Staten met Provinciale Staten. Aanleiding is het niet vermelden van de stopzetting van een IFA 

project op de Openbare Besluitenlijst GS. 

 

1. Bent u bekend met de brief, d.d. 20 december 2011, die het college van burgemeester en 

wethouders van Almere heeft gestuurd aan de gemeenteraad van Almere omtrent een 

beëindiging van het IFA project Economische Internationalisering Almere en in kopie op 23 

december is gestuurd aan PS? 

Zo ja, kunnen GS de inhoud hiervan bevestigen? 

Zo nee, waarom niet? 

 In deze brief wordt verwezen naar een besluit van GS, kennelijk genomen in een GS vergadering d.d. 

20 december. In de besluitenlijst evenwel ‐ welke naar PS is verzonden d.d. 11 januari ‐ staat een 

dergelijk besluit echter niet vermeld. Het besluit is naar verluidt opgenomen op een “niet‐openbare 

lijst” (zie ook vraag 4). 

 Nog vóór het besluit door GS in schrift aan de gemeente Almere bekend gemaakt is (middels een 

schrijven d.d. 21 december 2011, DOCUVITP‐#1257816‐v5, die overigens niet actief gezonden is naar 

PS), is de in vraag 1 vermeldde brief aan de gemeenteraad van Almere op 20 december gezonden. De 

leden van de gemeenteraad van Almere zijn hierin zeer gedetailleerd geïnformeerd omtrent het 

besluit van Gedeputeerde Staten aangaande de beëindiging van het IFA project Economische 

Internationalisering Almere. 

 Buiten de brief aan de gemeenteraad in Almere die in kopie aan de leden van PS gezonden was, is PS 

niet geïnformeerd over een besluit betreffende het stopzetten van het IFA project Economische 

Internationalisering Almere. 

2. Waarom heeft het College van GS ervoor gekozen het besluit tot het stopzetten van het IFA 

project Economische Internationalisering Almere niet op te nemen in de "openbare 

besluitenlijst"? 

3. Bent u met de D66 fractie van mening dat het onwenselijk is dat in dit geval de Staten 

afhankelijk zijn van de informatie van het Gemeentebestuur van Almere?  

  Zo nee, waarom niet? 

 

 Navraag bij de griffie leert dat de besluitenlijst van het College van GS, die naar PS gezonden worden, 

slechts de “Openbare Besluitenlijst” is en blijkt het College van GS tevens te werken met een niet 

openbare besluitenlijst, genoemd “Besluitvorming in Kabinet”, en zelfs met een besluitenlijst voor de 

interne organisatie. 

4. Is deze lijst “Besluitvorming in Kabinet” in te zien door de leden van PS?  

Zo nee, waarom niet?  

Zo ja, waar kan deze lijst ingezien worden? 



 

 

 

5. Zijn er in de voorgaande maanden nog meer besluiten genomen welke niet opgenomen zijn in 

de “Openbare Besluitenlijst” en enkel  te vinden zijn in de “Besluitvorming in Kabinet”, en 

nog niet gedeeld zijn PS?  

Zo ja, wanneer en op welke wijze worden de leden PS van deze besluiten op de hoogte 

gesteld? 

6. Bestaan er in de besluitvormingscyclus nog meer trajecten, die voor PS niet direct zichtbaar 

zijn totdat er om gevraagd wordt door de leden van PS? 

Zo ja, wanneer en op welke wijze worden de leden van PS van al deze trajecten op de 

hoogte gesteld? 

7. Bent u met D66 van mening dat genomen besluiten, ook geheime besluiten, zonder obstakels 

en binnen redelijke termijn onder de aandacht dienen te worden gebracht van de leden van 

PS?  

Zo nee, waarom niet? 

Zo ja, hoe denkt u dit, als college van GS, te gaan effectueren? 

8. Bestaat er specifiek beleid voor het opnemen van besluiten in de lijst “Besluitvorming in 

Kabinet”?  

Zo ja, wat is het beleid om een besluit van het college van Gedeputeerde Staten niet op te 

nemen in de “Openbare Besluitenlijst” maar enkel te benoemen in de lijst “Besluitvorming 

in Kabinet”?  

En hoe verhoudt dit beleid zich tot de wettelijke (actieve) informatieplicht die het college 

heeft, met name met het oog op de controlerende rol van de Staten?  

Zo nee, bent u bereid hieromtrent beleid op te stellen, in samenspraak met de Staten? 
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